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De kerkenraad van de Protestantse Gemeente 

Harfsen nodig u van harte uit voor een 

 

Gemeenteberaad 

op zondag 11 februari 2024 
 

Plaats: Ons Gebouw 

Datum: Zondag 11 februari 2024 

Aanvang: 11.30 uur, inloop met koffie na de kerkdienst,   

                      vanaf ongeveer 11.00 uur.                  

Onderwerp: Bekendmaking opbrengst Kerkbalans 2024 en  

                      toelichting begroting door Klaas Haak. 
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OVERDENKING 

 

Door goede machten 

 

Door goede machten trouw en stil omgeven, 

behoed, getroost, zo wonderlijk en klaar, 

zo wil ik graag met u, mijn liefsten, leven, 

en met u ingaan in het nieuwe jaar. 
 

Wil nog de oude pijn ons hart vernielen, 

drukt nog de last van ’t leed dat ons beklemt, 

o Heer, geef onze opgejaagde zielen 

het heil waarvoor Gij zelf ons hebt bestemd. 
 

Laat warm en stil de kaarsen branden heden, 

die Gij hier in ons duister hebt gebracht, 

breng als het kan ons samen, geef ons vrede. 

Wij weten het, uw licht schijnt in de nacht. 
 

Valt om ons heen steeds meer het diepe zwijgen, 

de eenzaamheid, die nergens uitkomst ziet, 

laat ons dan allerwege horen stijgen 

tot lof van U het wereldwijde lied. 
 

In goede machten liefderijk geborgen 

verwachten wij getroost wat komen mag. 

God is met ons des avonds en des morgens, 

is zeker met ons elke nieuwe dag. 

  Dietrich Bonhoeffer, 28 december 1944 
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Uit de pastorie 

Om te beginnen: voor u allemaal de beste wensen, heil en zegen.  

Heil is dat wat heel maakt wat gebroken is, en zegen de goede 

woorden van God die met je meegaan op je levensweg, hoe die ook 

is. Ik wens dat u persoonlijk toe, in alle vreugde en verdriet. Maar ook de 

Harfsense (kerk)gemeenschap: dat het lukt om met inspanning, 

vreugde en goede wil een blijvende gemeenschap te zijn. 

In de afgelopen maand heb ik weer veel kaarten, attenties en 

berichtjes ontvangen. De kerstkaarten natuurlijk, maar ook felicitaties 

en beterschapswensen. Met elke kaart ben ik weer even blij en 

dankbaar. Zo voel ik mij verbonden met u. 

 

Ondertussen is long covid ook echt ‘long’ aan het worden. Alweer 9 

maanden ziek thuis. Een paar jaar geleden had de landelijk kerk, en 

ook wij hier in Harfsen, het jaarthema: Alles komt goed. Ik heb dat toen 

en ook nu nooit opgevat als onrealistisch optimisme. Er zijn nu eenmaal 

dingen die niet goed komen. Maar Alles komt goed gaat over het 

geloof en vertrouwen dat we in het donkerste donker gedragen 

worden en dat er na elk dal van diepe duisternis ook weer grazige 

weiden zullen zijn (Psalm 23). Ook wat mijn gezondheid betreft 

vertrouw ik erop: Alles komt goed. En zo niet, dan komt het toch goed, 

maar dan anders.  

 

Op de verdrietige momenten in de Harfsense gemeenschap is het ‘t 

moeilijkst, dat ik er niet kan zijn, op hoogtepunten eveneens. Ik hoop 

dat u het komende jaar weer een dominee krijgt die er ook kan zijn! 

 

Wat mijn gezondheid betreft heb niet veel te melden, het is een 

repeterend refrein: geen spoor van herstel - nog. Met de huisarts zoek ik 

naar de juiste (dosering van) medicatie. Het is elke keer een aantal 

weken uitproberen voordat duidelijk is of het werkt of niet. Dat neemt 

tijd. Ik heb inmiddels wel een verwijzing naar de neuroloog van de 

slaappoli in het ziekenhuis in Ede. Dat slapen blijft een drama. Mét een 

behoorlijke nachtrust, hebben alle oefeningen, therapieën, medicatie 

een betere kans – daar hoop ik op. In februari heb ik de eerste 

afspraak. 

Rest me u alle goeds toe te wensen, ook namens Joris! 

Lidy van Prooyen Schuurman 
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DIENSTENROOSTER 

 

14 januari 10.00 uur Dienst in Almen, Ds. van Oosten Warnsveld 

21 januari 10.00 uur Ds. E. Diepeveen, Warnsveld 

28 januari 10.00 uur Ds. H.E. van Boggelen, afscheid/ 

    (her)bevestiging ambtsdragers 

04 februari 10.00 uur Ds. Wilma Klein, Almen 

11 februari 10.00 uur Ds. J.H. Weijenberg, Harfsen 

18 februari 10.00 uur Ds. J. Jonk, Laren 

25 februari 10.00 uur Mevr. J. Ruiterkamp, Vorden 

03 maart 10.00 uur Ds. H.E. van Boggelen 

 

Elke 3e zondag van de maand verleent de Cantorij haar medewerking 

aan de dienst. 

 

Elke zondag is er na de dienst koffie! 

Ook niet-kerkgangers zijn van harte  

uitgenodigd om rond elf uur een 

kopje koffie mee te drinken in de 

kerkzaal.  
 

 

 

BIJ DE DIENSTEN 

 

14 januari  

Dan zou ds. Ary Braakman uit Twello voorgaan, maar hij heeft zich door 

gezondheids-problemen moeten afmelden. We gaan nu gezamenlijk 

naar Almen, waar ds. van Oosten uit Warnsveld voor hoopt te gaan. 

U mag op eigen houtje gaan, maar voor mensen die samen willen 

rijden: vertrek vanaf Ons Plein om 9.30 uur.  

21 januari 

Voorganger ds. Els Diepenveen uit Warnsveld 

28 januari 

Voorganger ds. Hannie van Boggelen. 

Afscheid en bevestiging ambtsdragers.  

4 februari 

Voorganger ds. Wilma Klein, Almen. 

Onze buren uit Almen komen op bezoek 
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11 februari 

Voorganger ds. Johan Weijenberg 

Na de dienst gemeenteberaad met uitslag Kerkbalans 

18 februari 

Voorganger ds. Jaap Jonk, Laren 

25 februari 

Voorganger mw. Jansje Ruiterkamp, Vorden  

 

Afscheid ambtsdragers en bevestiging nieuwe ambtsdrager(s), 

Op zondag 28 januari gaat ds. Hannie van Boggelen voor. Hannie kent 

Harfsen en de kerkenraadsleden. En juist in deze dienst is haar 

aanwezigheid extra gewenst. De dienst staat in het teken van het 

afscheid van twee ouderlingen (Nel Oolman en Piet Meininger) en een 

diaken (Dineke Weijenberg) en de bevestiging van een ouderling-kerk 

rentmeester (Bertus Schoneveld) en een ouderling (Antoon 

Lubberding). Ja, ja, u leest het goed. Bertus was al langere tijd 

kerkrentmeester, en heeft aangegeven dat hij in de kerkenraad wil 

zitten als ouderling kerkrentmeester zodat deze belangrijke post ook 

ingevuld is. Geweldig toch?!  

En de gesprekken met Antoon zijn net afgerond, en ook hij heeft 

aangegeven een rol in de kerkenraad te willen spelen, en dan is de rol 

van ouderling passend. We zijn blij met de komst van Antoon! 

Ook zijn we nog in gesprek met iemand die misschien een paar taken 

vanuit de kerkenraad of anderszins kan uitvoeren maar die 

waarschijnlijk niet echt als kerkenraadslid kan functioneren op basis van 

praktische overwegingen.  

We vestigen op 28 januari de aandacht op deze betrokken 

kerkenraadsleden die ieder op zijn of haar eigen wijze en met zijn of 

haar eigen talenten de gemeente van Harfsen en haar leden gesteund 

hebben, of gaan helpen.  

Nel, die acht jaar als ouderling en als scriba bergen werk verzet heeft; 

heel wat mails gemaakt heeft; heel veel verslagen getypt heeft; heel 

wat vergaderingen bijgewoond heeft, mensen te woord heeft  

gestaan; op zorgvuldige, gastvrije manier als ouderling van dienst 

menig kerkdienst heeft mogelijk gemaakt., etc. En in het verleden is Nel 

ook al eens vier jaar als ouderling-kerkrentmeester actief geweest!  

Dineke, die als trouwe diaken-dienaar haar 4 jaar vol verve heeft 

ingevuld en ook al weer twee jaar heeft “bijgetekend”, maar nu te 

kennen heeft gegeven toch echt met de kerkenraad te willen stoppen. 

Ze was altijd actief rondom collecteroosters, kopij voor de Klokkepraot, 
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regelen van alles rondom het Avondmaal, aandacht voor de leden, 

aandacht voor het gebouw en de aankleding, aanwezig bij menig 

vergadering in Harfsen of van de ISBN of het contact met de 

buurgemeenten.  

Zowel Nel als Dineke blijven we gelukkig in de kerk tegenkomen. Beiden 

willen best nog wel wat taken blijven doen. En daar zijn we natuurlijk 

heel erg blij mee.  

En Piet, nu 2 jaar betrokken als ouderling en kerkenraadslid, maar 

helaas een time-out heeft moeten nemen i.v.m. zijn gezondheid. Ook 

hij heeft te kennen gegeven als kerkenraadslid te willen stoppen. Dat 

betreuren we, maar we respecteren zijn besluit.  

De kerkenraad bestaat straks uit: de voorganger (wegens de ziekten 

van Lidy is ds. Gertjan de Pender de vervanger), ouderling-

kerkrentmeester Bertus, ouderling Antoon, diaken en tevens voorzitter 

van de kerkenraad Annette. 

Daarmee voldoen we aan de minimale bezetting. We hebben dit 

scenario met onze classis (overkoepelend orgaan van de Protestantse 

Kerk Nederland) besproken. De bezetting is klein en het “ijslaagje” wel 

erg dun. De classis gaat akkoord, maar adviseert wel er meer mensen 

bij te zoeken of de samenwerking met Almen te intensiveren.  

Hoe mooi zou het toch zijn dat iemand uit ons eigen Harfsen zich 

spontaan aanbiedt om ons kerkbestuur te komen versterken. Iemand 

die secretariële taken kan doen of iets anders in overleg. Vrijblijvend 

een gesprek hebben is absoluut mogelijk!  

We hopen u op 28 januari in de kerkdienst te zien!  

Hartelijke groet, Annette Zwaaij, voorzitter Kerkenraad 

 

UIT DE KERKENRAAD 

 

De afgelopen maand hebben we maar liefst 3x vergaderd, waarbij de 

bouwplannen en het gemeenteberaad hierover de belangrijkste 

onderwerpen waren. 

 

Gemeenteberaad 3 december 2023 

Als vervolg op de gemeenteavond van 9 november, waarin de 

plannen voor de verbouw van Ons Gebouw voor de eerste keer 

werden besproken, is er op 3 december opnieuw een 

gemeenteberaad geweest. U leest het uitgebreide verslag hiervan 

elders in de KP. 
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N.a.v. het gemeenteberaad heeft de kerkenraad in haar vergadering 

van 12 december 2023 officieel het besluit genomen achter de 

bouwplannen te staan. 

 

Ambtsdragers  

We zijn in gesprek met een gemeentelid, dat wel iets voor de kerk wil 

doen, maar nog niet zeker weet of hij ook echt ambtsdrager wil 

worden. 

We hebben onlangs de classispredikant, mw. ds. Ada Rebel en de 

scriba van de classis, dhr. Jan van de Lagemaat, op bezoek gehad. 

Harfsen is één van de vele gemeenten, waarin het probleem speelt en 

zij willen dan ook graag met ons meedenken. Ze hebben al wat 

suggesties gedaan over invulling van de ambten.  

Maar we moeten er nog wel minimaal één ouderling bij krijgen, omdat 

naast Dineke Weijenberg en Nel Oolman ook Piet Meininger heeft 

aangegeven te stoppen als kerkenraadslid. We hopen dat we een 

oplossing vinden. 

 

Inloopavonden 

Maandag 18 december hebben we de omwonenden van Ons 

Gebouw en de gebruikers geïnformeerd over de bouwplannen en met 

hen hierover van gedachten gewisseld. 

Met name ook van de gebruikers kwamen enkele goede suggesties 

naar voren. 

 

Kerkbalans – uitdelen / toezeggingen inleveren / uitslag opbrengst 

Onze financieel medewerkers hebben inmiddels de pakketten 

opgehaald, de toezeggingen zullen 29 januari worden ingeleverd 

(19.00-20.00 uur) en in de daarop volgende week zal er geteld worden. 

De uitslag daarvan zal worden bekend gemaakt na de kerkdienst van 

11 februari, als we in een gemeenteberaad ook de begroting zullen 

toelichten. Uitnodiging hiervoor vind u voorin deze KP. 

 

Samenwerking met Almen 

Hierover gaan we de komende tijd verder nadenken. 

Ondertussen zullen we al wel een paar gezamenlijke diensten houden: 

14 januari gaan wij naar Almen (onze voorganger is uitgevallen), 4 

februari komt Almen naar Harfsen, wij gaan weer naar onze buren op 

10 maart en zij komen in april nog 2x bij ons ‘kerken’. 
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Verslag gemeenteberaad 3 december 2023 

Welkom door de voorzitter van de kerkenraad: 

Na de kerkdienst en de koffie, heet Annette ons van harte welkom. Er 

zijn 21 gemeenteleden aanwezig. Haar opening: 

Fijn dat u er bent. 

Sommigen van u zijn in februari en november ook al geweest. Deze 

bijeenkomst is daar weer een vervolg op. Er zijn ook enkelen, die nog 

niet eerder op een gemeenteberaad waren en nu wel. Fijn dat u er nu 

bij bent en welkom. 

Op 9 november hebben we meer zaken besproken die nu niet weer 

aan de orde komen.  

Deze bijeenkomst staat alleen maar in het teken van de bouwplannen.  

 

U heeft het verslag van de gemeenteavond van 9 november in de 

Klokkepraot van december kunnen lezen.  

N.a.v. die avond en de nabesprekingen in de kerkenraad en met de 

bouwcommissie heeft de kerkenraad zich met een meerderheid van 

stemmen achter de plannen van de bouwcommissie geschaard. 

Besluitvorming in de kerkenraad vindt bij meerderheid van stemmen 

plaats.  

Dit besluit leggen we hierbij aan u voor door nogmaals de plannen aan 

u te presenteren.  

Wat is de reden van de Kerkenraad om dit te besluiten? 

We willen dat er in Harfsen een kerk blijft. En daarvoor is een 

kerkgebouw nodig dat functioneel is, en ruimte biedt voor 

kerkgebonden activiteiten. 

En dat Harfsen ook een mooie aula heeft voor het opbaren van 

overledenen. Dat is een unieke plek in Ons Gebouw en dus in Harfsen, 

en zoals de aula er nu uitziet, is het geen visitekaartje.  

We willen dus een kerk die er niet alleen voor leden van de kerk is, maar 

voor alle inwoners van Harfsen. Om er wat te halen en te komen 

brengen. Alles in relatie tot kerk, geloof en inspiratie. Alles rondom het 

leven en sterven.  

We willen voorkomen dat we met een aftands gebouw te maken 

krijgen, dat door veroudering een slechte aanblik van Harfsen geeft, 

want een dergelijk gebouw hebben we al in Harfsen… Want als we niks 

aan dit gebouw doen, dan gaat dat gebeuren. En er zijn al delen van 

het gebouw die ons zorgen baren.  

Bovendien is het gebouw, zowel de kerkzaal als de bijgebouwen, een 

energieslurper, en u weet dat dat ook geld kost. Dan stoppen we dat 
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geld liever in een duurzaam gebouw. Er is geld voor, en door de 

verkoop van een stuk grond genereren we meer geld, wat ten goede 

komt aan een mooi, compact, eenvoudig en functioneel Kerkgebouw.  

Misschien heeft u gezien in de Berkelbode van afgelopen woensdag 

dat de aanvraag is ingediend bij de gemeente voor het verbouwen 

van het hoofdgebouw (de kerkzaal dus) tot kerkruimte en facilitaire 

ruimten.  

De aanvraag naar ons overkoepelende orgaan de CCBB is ook 

gedaan. 

Daarmee is nog niets zeker. Toestemmingen zijn nog niet gegeven. 

Daar gaat de gemeenteraad over en de CCBB. En voordat we 

daarover uitsluitsel hebben zijn we vele maanden verder.  

Na het gemeenteberaad van vanmorgen gaan we op 

maandagavond 18 december in overleg met de naaste buren en met 

de gebruikers van Ons Gebouw. 

 

De huur van de kosterswoning is per 1 februari 2024 opgezegd. Daar 

hebben we natuurlijk ook over gepraat. We hebben toch besloten dit 

pand niet bij deze bouwplannen te betrekken. We gaan natuurlijk wel 

kijken wat we wel met de kosterswoning kunnen doen. Misschien tijdelijk 

verhuren, als dat mogelijk is. T.z.t. zal de woning waarschijnlijk verkocht 

worden. 

Over de plannen gaat Jan ons verder wat vertellen. 

Na de presentatie is er gelegenheid tot het stellen van vragen. Alle 

vragen worden genotuleerd en waar mogelijk meteen beantwoord, of 

zo nodig komen we er later op terug. 

Annette deelt vervolgens tekeningen uit, zodat iedereen kan 

meekijken.  

 

Jan Los neemt het woord: 

Op de gemeenteavond van 9 november is Jan begonnen met de hele 

gang van zaken en de motivering vanaf het begin. Dat laat hij nu 

achterwege en komt direct ter zake. 

Zoals het plan er nu ligt wordt het zalencomplex afgebroken en komt er 

geen nieuwe aanbouw. Alles wordt in de kerkzaal, met een kleine 

aanbouw, gesitueerd. 

Voor de vrijkomende grond moet een bestemmingsplanwijziging 

worden aangevraagd, voor de bouw van 4 eengezinswoningen. 

Jan laat via enkele sheets zien, wat geleid heeft tot het plan dat er nu 

ligt. De tekst hierop is: 
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Kernpunten laatste reële optie:  

- Het zalencentrum naast de kerkzaal wordt geheel gesloopt en er komt     

geen nieuwe aanbouw.       

- Alles wordt gesitueerd in de huidige kerkzaal plus podium 

- Bestemming vrijkomende grond wordt gewijzigd 

- Op de vrijkomende grond komen vier eengezinswoningen 

- Opbrengst van de grond komt geheel ten goede aan renovatie en 

verduurzaming kerkzaal 

- Middelen uit opbrengst pastorie worden ingezet 

- Kerkzaal multifunctioneel/toekomstgericht inrichten 

- Goede routing 

- Rolstoeltoegankelijk 

- Sobere maar frisse uitstraling. 

 

Kerkzaal 

- Het huidige podium vervalt. Er komt een mobiel podium en een 

gordijn. Extra ruimte als kleedkamer/bergruimte aan de westzijde 

- De vloer in de kerkzaal wordt vlak 

- Toiletten genderneutraal. Invalidentoilet 

- Open keuken met uitgiftebalie en kookmogelijkheid 

- Inrichting/grootte nieuwe opbaarruimte/familiekamer/routing is 

afgestemd met de begrafenisondernemers 

- Consistorie naast de opbaarruimte kan ook dienen als familiekamer 

- Entree aan straatkant vooral gebruiken bij begrafenissen 

- Capaciteit nieuwe kerkzaal is zo’n 100 personen (zonder tafeltjes) 

- Energievriendelijker. 

 

Verduurzaming  

- Geïsoleerde betonvloeren 

- Verwarming als lage temperatuurverwarming in de nieuwe vloer 

- Alle buitenwanden aan de binnenzijde geïsoleerd 

- Het bestaande plafond moet verwijderd worden vanwege nieuwe 

voorschriften en vervangen door gipsplaat en hout 

- Aan het plafond komen infrarood panelen 

- Ramen voorzien van isolerende beglazing 

- Elektra vernieuwen met LED 

- Bestaande dak voorzien van zonnepanelen 

- Nieuwe ventilatie 

- Zonwering door raamdecoratie. 
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Activiteiten  

- Koersbal  

- Line- en countrydance 

- Vergaderingen 

- Gesprekken 

- Themabijeenkomsten (met lotgenoten: kanker, echtscheiding, verlies) 

- Dodenherdenking 

- Lichtjesregen 

- Top 2000-dienst 

- Concerten 

- Exposities 

- Klankschalensessies 

- Toneel 

- Brookduo 

- Stemlokaal 

- Prikpost. 
 

Totale kosten renovatie (maximaal)              €  600.000 

Te financieren uit: 

Eigen middelen                      € 350.000 

Opbrengst grond                    € 200.000 

Subsidies/acties/ 

eigen werkzaamheden           €   50.000 

Totaal                                   € 600.000  
 

De onderliggende berekening is van  Henri van Heeckeren. 

De onderbouwde schatting opbrengst grond is van Jeroen Ligtenberg 

en Henri van Heeckeren. 

De verwachte extra bijdrage uit de kerkelijke gemeente van € 5.000 per 

jaar gedurende 5 jaar. Totaal € 25.000. Overigens: aan te vragen 

subsidies minimaal € 25.000 

Er is voldoende eigen vermogen en liquiditeit na renovatie. 
 

Vervolgacties: 

- Overleg met verenigingen en omwonenden: 18 december 

- Vergunningaanvragen gemeente Lochem 

- Toestemming CCBB 

- Overleg projectontwikkelaar Jeroen Ligtenberg met gemeente over 

invulling plan 4 eengezinswoningen 

- Opvragen offertes aannemer/installateurs 

- Subsidieaanvragen 
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Kosterswoning: 

Verbouw van de kosterswoning: om die te kunnen meenemen in het 

plan, zou teveel aanpassingen vergen en daardoor teveel kosten. 

Er gaat bekeken worden, wat we ermee kunnen. Voorlopig wordt 

geprobeerd de woning tijdelijk te verhuren, als dit mogelijk is. 

Er gaat begin 2024 een wet in werking, die tijdelijke verhuur beperkt. 

 

Na de uitleg van Jan Los is er gelegenheid tot het stellen van vragen, 

die hieronder zo volledig mogelijk zijn weergegeven:  

 

Vragen 

* Geke: Hoe is de routing bij condoleances, hoe kun je dan rondlopen? 

- Je kunt bij condoleances de kist in de kerk zetten, maar er zijn 

mensen die daar niet voor kiezen. Dan kun je de achteringang 

(de ingang waardoor ook de uitvaartonderneming de kist 

binnen brengt) nemen, men kan dan langs de opbaarruimte 

lopen en dan condoleren in de kerkzaal.  

 

* Jan: Zes ton lijkt me erg veel voor verbouw van een oud gebouw. 

kunnen we het niet beter afbreken en nieuw bouwen? Of is het niet 

verstandiger met Hoeflo te overleggen of we samen kunnen doen? En 

hoe duidelijk is de € 200.000 opbrengst voor de grond?  

- De bouwcommissie heeft opdracht gekregen te kijken naar 

verbouw. 

- De opbrengst van de verkoop van de pastorie moet hergebruikt 

worden (is in 2018 afgesproken). 

- Met Hoeflo en Ontmoetingsplek de Veldhoek is eerder 

afgesproken dat elke accommodatie zijn/haar eigen domein 

heeft. Voor de kerk is dit: ‘Ontmoetingen rondom het leven.’ 

- Overleg met Hoeflo is er niet over deze verbouw, maar we 

hebben al jaren regelmatig overleg. Als wij ruimte te kort komen 

voor een activiteit zullen we zeker met Hoeflo overleggen of die 

dan daar kan plaatsvinden.  

- Wat de projectontwikkelaar betreft: die is ons aangereikt door 

Makkinga. De bouwcommissie is enthousiast aan het werk, maar 

op sommige punten mist ze deskundigheid. Daarvoor is, naast 

Henri van Heeckeren Jeroen Ligtenberg gevraagd.  

 

* Jan: maar een projectontwikkelaar heeft er toch een eigenbelang 

bij? 
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- Jan Los: ja, dat is helder. Maar voor ons zijn er zijn 3 

mogelijkheden 

o Iemand neemt de hele boel over, inclusief alle risico’s. 

Dit zet de prijs onder druk. De kans dat iemand dat doet 

is gering 

o Je spreekt met elkaar een verkoopprijs af, b.v. € 200.000 

(dit bedrag is gebaseerd op een reële verwachting wat 

de opbrengst zou kunnen zijn). De contacten met de 

gemeente zijn al gelegd en daarmee de risico’s op 

voorhand zoveel mogelijk afgedekt, waardoor de koper 

weet dat de gemeente in principe wil meewerken. Er 

blijft nog wel een (klein) risico van bezwaar door b.v. 

buren.  

o Wachten tot het bestemmingsplan onherroepelijk is, dan 

als kerk zelf de grond verkopen of exploiteren. Deze 

optie heeft niet onze voorkeur. Wij hebben daarvoor niet 

de expertise in huis. 

o We hebben gekozen voor verkoop aan een 

projectontwikkelaar.  

o  

* Annette: met Hoeflo samen dingen doen? 

- Ik heb Hoeflo hoog staan en ben voorstander van hun 

voortbestaan 

- De beleving in de kerk en in Hoeflo zijn anders. B.v. een 

yogasessie in Hoeflo werkt voor mij niet echt goed. 

- Wij kunnen in de kerk onze dingen doen, voor mijn gevoel beter 

dan in Hoeflo. 

- We houden dus graag het beheer in eigen handen, maar willen 

wel meer gaan samenwerken met Hoeflo. 

-  

* Jan. Maar er zijn ook mensen die er anders over denken. Hoeflo heeft 

ook andere plannen, ga met elkaar praten. 

* Gerri: kerkenraadsleden zijn moeilijk te vinden. Straks gaan we samen 

met Almen, houden we hier dan nog wel diensten? 

- Voorlopig zeker wel. Misschien over enkele jaren om de week, 

maar dat kunnen we nu nog niet precies voorspellen.  

- Annette: ook als we naar Hoeflo zouden gaan, dan nog moet 

de KR bemenst worden, dus het is dan verplaatsen van de 

problemen 
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* Arjan: voor welke doelgroep doen we het? Ik mis 40+. 

− Dat klopt op dit moment. Hoop is mede op de komende 

nieuwbouw in het dorp gevestigd.  

 

* Dé: voor de bouw van woningen vereiste parkeerplaatsen zijn er niet. 

Dan krijg je ook geen vergunning. Hoe hard is het bedrag van € 

200.000? 

- Jan L.: het probleem van de parkeerplaatsen is bekend, een 

deel van het probleem is opgelost, over de rest is door Jeroen 

een gesprek met Alexander de Bert gepland. 

- De berekening van de € 200.000 is door meerdere personen 

beoordeeld. Dit bedrag is hard, nog niet de tijd waarop we het 

krijgen. Daar passen we het begin van de verbouw op aan. 

 

* Dé: maar je kunt niet beginnen als je het bedrag niet hebt. 

- Dat klopt en dat gaan we ook zeker niet doen. 

- Als je iets doet, moet het duurzaam zijn. Als de kerk weg gaat uit 

Harfsen, laten we een goed gebouw achter aan Harfsen. 

 

* Dé: als je gaat samenwerken met Almen, moet je ze dan niet nu al 

betrekken met de besluitvorming?  

- We hebben al afspraken staan met Almen om te brainstormen 

over wat meer samenwerking de komende jaren. Maar we zijn 

nog niet zo ver, dat we over en weer over de gebouwen 

meepraten (zij hebben een pastorie, waarvan wij ook niet 

weten wat ze er mee willen doen).  

-  

* Gerrit: ik ben in de commissie gaan zitten om te kijken of we de kerk 

voor Harfsen kunnen behouden. Als je kijkt naar de centrale plek in 

Harfsen, dan is het mooi als de kerk hier blijft bestaan. Als je nu geen 

knopen doorhakt, waar blijf je dan? Als je nog meer moet overleggen, 

dan duurt het nog veel langer. We moeten in het belang van Harfsen 

nu doorpakken. 

We kunnen niet in de toekomst kijken, maar als je aan dit gebouw niet 

wat doet, dan is het ten dode opgeschreven. We hebben nu het geld, 

daar moeten we iets mee doen. 

 

* Geke: ik snap de zorgen dat er meer accommodaties zijn in Harfsen 

en misschien wel teveel. Maar de kerkgemeenschap van Harfsen heeft 

heel veel geld opgebracht voor de kerk. En de opbrengst van de 



16 
 

pastorie moet toch terugvloeien naar de kerk. We kunnen niet in de 

toekomst kijken, maar we hopen nog te kunnen profiteren van een 

mooi gebouw. 

 

* Clasina: ik ben hier 5 jaar geleden binnengewandeld vanuit een heel 

andere gemeente. En ik geniet van deze gemeenschap. Ik kom hier 

elke zondag graag om te luisteren naar de boodschap. Als hier een 

huis blijft staan, dat ons hoop geeft, dan moeten we dit plan uitvoeren. 

Het is een signaal van hoop.  

 

* Arjan: er is al teveel aan accommodaties dus waarom nu dit gebouw 

oppimpen? 

− Zoals gezegd heeft de kerk haar eigen domein in de 

gemeenschap en zijn we nu aan het einde van een lang 

besluitvormingstraject. 

 

Annette wil graag nog andere vragen beantwoorden.  

* Arjan: gaat het balkon weg? 

- Ja, het balkon gaat weg.  

-  

* Arjan: kunnen we wat met de garage van de kosterswoning? 

- Die is in te slechte staat en te laag, dus kunnen we niet bij de 

plannen betrekken. 

 

* Vraag: ik denk dat dit gebouw een functie blijft behouden. Ik mis nog 

de onderbouwing van de 6 ton.  

- Jan: ik heb geen specificatie van de begroting bij me, maar er is 

door Henri van Heeckeren een gedetailleerde raming gemaakt 

van de kosten. Deze lijkt nog aan de royale kant te zijn.  

- Offertes bij aannemer, elektricien en installateur zijn op basis van 

het bestek van de architect opgevraagd.  

 

* Vraag: hoe zeker is die 2 ton? 

- Jan: de architect en projectontwikkelaar hebben er samen naar 

gekeken. 

 

* Hoe wordt de grond verkocht? Wie neemt de risico’s?  

- Een mogelijkheid is dat er een contract gesloten wordt met de 

projectontwikkelaar, die het risico over neemt. 
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- De grond met opstal wordt vermoedelijk om 

belastingtechnische redenen rechtstreeks aan de kopers 

verkocht, maar het risico blijft bij de projectontwikkelaar. 

- Als je helder kunt krijgen, dat je bepaalde risico’s kunt afstrepen, 

kan de prijs ook nog iets hoger worden. 

-  

* Dé: hoe kun je de bouw financieren, als er nog geen grond  

verkocht is? 

- Jan: je verkoopt contractueel economisch de grond, de koper 

betaalt dan die 2 ton op basis van een contract en wij kunnen 

als kerk de bijgebouwen nog blijven gebruiken tot ze gesloopt 

worden. 

-  

* Geke: hebben wij ook nog enige invloed op het soort woningen? 

Betaalbare starterswoningen b.v.? 

- Jan; daar is naar gekeken, de prijs moet onder de door de 

gemeente vastgestelde prijs van een starterswoning blijven. 

-  

* Geke: misschien i.p.v. 4 woningen, b.v. de hoogte in en 8 woningen? 

- Jan: dat levert volgens Jeroen minder op, vanwege extra 

bouwkosten bij etagebouw.  

- Annette: daar zit ons spanningsveld: we willen graag sociaal 

bouwen, maar hebben ook gewoon het geld nodig. 

-  

* Dé: de projectontwikkelaar wil er natuurlijk aan verdienen. Dus dan zal 

hij misschien er nog wel duurdere woningen op zetten. 

- Nee, dat leggen we contractueel vast 

* Misschien, als we niet kunnen voldoen aan de parkeerplaatsen, 

worden het maar 3 woningen? 

- Nee, op basis van verkregen informatie lijkt in noodgeval een 

probleem met de parkeerplaatsen te kunnen worden 

afgekocht. We hebben overigens ook nog wat andere 

mogelijkheden.  

 

* Vraag: welke risico’s zijn er? B.v. ook op planschade?  

- Jan: Volgens Jeroen mag nu op de grond tot 9 meter hoog 

gebouwd worden, als er bouwbestemming op komt, mag je 

minder hoog bouwen, dus dan is een bezwaar met planschade 

niet ontvankelijk. 



18 
 

- Op de 18e is de informatieavond voor omwonenden en 

gebruikers, waarbij ook Jeroen aanwezig is.  

-  

* Vraag: houd ook rekening met huurders, al hebben die geen 

mogelijkheid om bezwaar te maken. 

 

* Riek: je merkt toch dat iedereen in het dorp wel gek is met de kerk. Kijk 

eens hoeveel vrijwilligers we hebben.  

 

Annette: zijn er nog meer vragen, opmerkingen? 

Heeft iedereen het gevoel dat wat hij gezegd heeft ook beantwoord 

is?  

Dat er naar de kritiek geluisterd is? 

Als we niets doen, gaan we steeds verder achteruit. 

Op deze vraag komen geen reacties met nieuwe inzichten.  

 

Daarna vraagt Annette welke mensen nu het idee hebben dat ze 

achter het plan staan.  

- De meeste aanwezigen staan achter het plan, er zijn ook een 

aantal tegen. 

 

Nog enkele opmerkingen: 

* Arjan: de kerk gaat niet verloren, als je niet verbouwt 

* Vraag: de kosterswoning er toch bij betrekken? Hoe zit dat 

kadastraal? Kom je dan niet in de problemen als je die wilt verkopen? 

Houd daar alvast rekening mee. 

- De kosterswoning ligt op hetzelfde kadastrale perceel als de 

kerk, maar dat kun je splitsen.  

 

Jan zegt nog, dat de kosterswoning nu eerder dan verwacht 

beschikbaar komt. De architect heeft de garage bekeken en 

geadviseerd deze niet bij de plannen te betrekken. Misschien is het nog 

mogelijk als opslagruimte? Daar wordt nog naar gekeken. 

 

Annette sluit af met de opmerking dat, als er mensen zijn die nog meer 

opmerkingen of vragen hebben, dat ze deze dan kunnen sturen naar 

de scriba, scribaPG@harfsen.nl  

Het verslag van deze bijeenkomst komt in de Klokkepraot, die half 

januari uitkomt en er wordt een verslag opgestuurd naar degenen die 

dat willen en er om vragen.  

mailto:scribaPG@harfsen.nl
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N.a.v. het gemeenteberaad heeft de kerkenraad in haar vergadering 

van 12 december 2023 officieel het besluit genomen achter de 

bouwplannen te staan. 

 

Nagekomen vraag via de mail:: 

Aangezien de ingang van de kerkzaal verplaatst wordt, is het ook 

haalbaar om de invalidenparkeerplaats ook dichterbij de ingang te 

positioneren? En mocht er voor de prikpost een andere ingang gebruikt 

wordt, hier ook eventueel rekening mee houden? 

 

Wijziging contactpersonen 

Magda Pater is bereid gevonden om in wijk 1.3 contactpersoon te 

worden. Zij neemt het over van haar vader.  

Herman, hartelijk dank voor al die jaren trouwe ‘dienst’. 

 
IN MEMORIAM 

 

Helaas zijn ons deze periode 3 dierbare Harfsenaren ontvallen. 

 

Op 29 november overleed in woonzorgcentrum De Hoge Weide op 

83-jarige leeftijd Jan Lammertink. Hij woonde lange tijd aan de 

Broekstraat. 

 

Johan Willem Lensink overleed op 24 december, op bijna 95-jarige 

leeftijd. De laatste jaren was hij woonachtig in ‘De Veldhoek’. 

 

Op 28 december is toch nog plotseling overleden Hendrik Jan 

Wilgenhof op de leeftijd van 85 jaar. 

Het In memoriam zal in de volgende Klokkepraot verschijnen. 

 

We wensen de familie veel sterkte toe met het verlies. 

   
 



20 
 

ACTIVITEITEN 

 

Dansen in de kerk, ook iets voor U? 

Nee, hiervoor hoef je niet heel soepeltjes te kunnen dansen, het betreft 

hier ‘geloven in beweging’. 

Ds. Wilma Klein uit Almen geeft donderdag 18 januari 2024 een 

workshop meditatief dansen in de kerkzaal van Ons Gebouw.  

Deze vorm van dansen heeft met je hart en ziel te maken. 

Wij zijn in de protestantse kerk niet zo gewend bij vieringen ons lijf te 

gebruiken, maar Wilma heeft de afgelopen jaren tijdens 

Havekediensten en bij Almense startdiensten mensen in de benen 

gekregen voor een sacrale dans. Ze heeft zich hierin inmiddels meer 

verdiept en wil graag ons hierin meenemen. Het zijn eenvoudige 

kringdansen, waarbij we soms ook zingen. Het wordt vast een 

bijzondere ervaring, kom gerust het meebeleven. 

Donderdag 18 januari in de kerkzaal van Ons Gebouw, van 19.45-21.15 

uur. Inloop met koffie vanaf 19.30 uur.  

Durf het eens aan en meld je aan om mee te doen.   

Aanmelden graag bij scribapg@harfsen.nl vóór 15 januari 2024. 

 

 

Het Harfsens buurtkastje 

Aan de Broekstraat 2A (bij de familie Wassink) staat een buurtkastje, 

waar behalve boeken en gezellige prulletjes, ook een plank is 

gereserveerd voor etenswaar en hygiënische artikelen. Alles bestemd 

voor mensen die wat minder te besteden hebben. Als u wilt doneren: er 

staat een grote doos bij de familie Wassink naast de voordeur.  

Maar u mag ook artikelen in  de 

mand in de grote hal van de kerk 

doen. Er is vooral behoefte aan 

lang houdbare producten, zoals 

rijst, melk, potten/blikken groente, 

ontbijtkoek enz. Hygiënische 

artikelen en wasmiddelen zijn ook 

welkom, maar alleen in kleine 

verpakkingen. 

De diaconie dankt u hartelijk. 

 

 

 

 

mailto:scribapg@harfsen.nl
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TERUGBLIK 

 

Afscheid Zondagsschool 

 

Wat een feestje was het! Het kerstafscheid van de Zondagsschool op 

Kerstavond. 

Natuurlijk, met een lach en een traan. 

Want: wat jammer dat er niet genoeg ouders meer zijn, die hun 

kinderen dit belangrijke stukje geloofsopvoeding nog willen meegeven. 

Maar tegelijkertijd: wat geweldig dat zoveel oud-leiders en -leidsters het 

afscheid kwamen meevieren, zelfs vanuit o.a. Friesland. 

En wat prachtig ook, dat zoveel oud-Zondagsschool’kinderen’ 

aanwezig waren. Een bewijs dat de Zondagsschool er niet voor niets is 

geweest. 

Op Kerstavond 2023 vierden we eigenlijk gewoon het Kerstfeest van de 

Zondagsschool.  

Met veel lichtjes, die door de kerkgangers voorin de kerk werden 

aangestoken en neergezet. Met het aansteken van de adventskaarsen 

door enkele oud-leidsters, waarbij de laatste Zondagsschoolkinderen 

een tekst opzegden.  
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Met mooie bekende liederen, het kerstevangelie en een prachtig, 

zelfgeschreven vrij verhaal.  

Met 2 oud-Zondagsschoolkinderen uit de beginjaren, die in passende 

kledij binnen kwamen.   

 

 
 

En met natuurlijk het bekende chocolaatje. 

Kortom: een bijna normale Harfsense Kerstavondviering. 

 

Een bijzonder onderdeel was het Kerstkwartet, waarbij de laatste 4 

leidsters, Gea, Ageeth, Saskia en Dorothé met weemoed op rijm 

afscheid namen van een hele periode, een heel mooie periode ook. 
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Vervolgens werd Annette Zwaaij, als voorzitter van de kerkenraad, 

gevraagd om samen met de kinderen een aantal mooie attributen van 

de Zondagsschool achterin de kerk in een vitrinekast te zetten. Zo blijft 

dit moois behouden, als waardevolle herinnering aan 133 jaar 

Zondagsschool.  
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Annette heeft de leidsters toegesproken en in hen álle leiders en 

leidsters, die er voor de kinderen van de zondagsschool zijn geweest. 

Ze roemde hun inzet en enthousiasme en, hoewel de Zondagsschool 

formeel los staat van de kerk, is het in Harfsen toch altijd gezien als een 

heel waardevol stuk kerkenwerk.  

Namens de kerkenraad ontvingen de 4 leidsters van nu een klein 

pakketje. 

Ook Ludwine, die als een van de laatsten als leidster is gestopt, nam het 

woord. Ze bood het ‘kwartet’ een tasje aan van onder de kerstboom, 

zoals de kinderen van de zondagsschool ook altijd kregen met fruit, 

walnoten en een leesboekje. 
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En toen was het tijd om na te praten en herinneringen op te halen, 

onder het genot van koffie, thee of chocolademelk, met een heerlijke 

traktatie: cake, koek of arretjescake (dé Zondagsschooltraktatie) en het 

bleef nog een hele tijd gezellig. 

 

Terugblikken dus met weemoed, maar ook met mooie herinneringen. 

En wie weet, komt er nog een keer iets voor in de plaats, de leidsters 

houden die optie open.  

 

En ze doen een belofte: ook de 

komende jaren zullen zij weer voor 

de kerstboom en het optuigen 

ervan zorgen! Een mooie belofte. 

We wensen Gea, Ageeth, Saskia 

en Dorothé een goede tijd toe en 

dat ze met een fijn gevoel mogen 

terugkijken op hun mooie werk.  
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Onthulling Stolperstein voor Ds. Pasma. 

 

 

 

Op vrijdagmiddag 22 december 

is de Stolperstein voor Ds. Pasma 

onthuld. De dochter van Ds. 

Pasma hield een toespraak en Nel 

Oolman legde een roos namens 

de kerk. De 50 belangstellenden 

hoorden ook het verhaal van de 

organisatoren.  

 

 

 

Ika vakanties 

De feestdagen zijn voorbij, 2024 is begonnen, tijd om vooruit te kijken. 

Misschien was één van uw goede voornemens wel om dit jaar eens 

met vakantie te gaan. De I.K.A., u vast wel bekend, biedt veel 

mogelijkheden om er eens een weekje onbezorgd  tussenuit te gaan. Er 

is een nieuw programma met alle voorwaarden voor een geweldige 

week weg.  

Wilt u meer weten? Diana Kroeze en Marinus Regelink helpen u graag 

op weg. 

 
 

Diana’s hersenspinsels 

Ik biecht op. Ik gok.. Ik vind het TE leuk. 

Al jaren ben ik lid van één loterij. Elke maand heb ik kans op 

kweetniethoeveel geld . Nu wil ik u wel vertellen dat ik vooral lid ben 

omdat de loterij goede doelen steunt, maar daarom ben ik geen lid. Ik 

ben lid op het dromen. Want dromen doe ik.   

Stel je nu voor, dat ik de hoofdprijs win….. Dat zal ik verbouwen, nee 

NIEUWBOUWEN. Met een mooie woonkeuken met een 10 persoons 

eettafel, een sfeervolle kamer met grote tv, een fijne badkamer en 
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slaapkamer beneden. Uiteraard krijgen de kinderen een mooi deel 

mee, maar ik ga de tuin ook aanpakken! Met vrienden uit eten en bij 

dat ene winkeltje mooie kleren kopen. 

Nee, dat dromen doe ik niet dagelijks. Maar als ik een reclame van mijn 

loterij zie, of ik check mijn loten, dan wel. En ja hoor, ik ben nuchter 

genoeg om te weten dat de winkans erg laag is. Maar toch, tis net of 

dat lot me dan meer gelegenheid geeft om te dromen. 

Zo koop ik ongeveer 1 x per jaar ook een kraslot. Mocht ik iets winnen 

(meestal €5) dan koop ik direct nieuwe krasloten. En die verdwijnen in 

mijn handtas. Soms zie ik hem, en mijn droom gaat aan. Meestal na een 

week of 4 heb ik het niet meer en kras ik mijn niet gewonnen prijs.   

Weg droom. 

Ik ben verstandig genoeg om niet te gek te doen.  Want er is altijd 

maar 1 winnaar en dat is degene die de loterij uitgeeft. 

 

Maar ik houd zo van dromen………………………… 

 
 

BIJ DE DIENSTEN  

 

Collectebonnen zijn verkrijgbaar bij Geke Wilgenhof: tel. 06 82 10 24 26 

 

Collecten: Diaconie   Kerkrentmeesters 

 

14 januari K.I.A.samen tegen armoede  Klokkepraot  

21 januari Z.O.A.    Alg. Harfsens Kerkenwerk 

28 januari Voedselbank Zutphen Onderhoudsfonds 

 

04 februari K.I.A. Bangladesh  Bloemenfonds 

11 februari K.I.A. Noodhulp Griekenland Klokkepraot 

18 februari K.I.A. Gevangenenzorg Pastorale zorg 

25 februari Lilianefonds   Alg Harfsens kerkenwerk 
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Toelichting bij de collecte: 
 

14 januari: Kerk in actie binnenlands diaconaat Samen tegen armoede. 

Armoede is een groeiend probleem in Nederland. Met de actie Samen 

tegen armoede staan kerkelijke gemeenten, gefaciliteerd door Kerk in 

Actie, op tegen armoede 
 

21 januari: Z.O.A. : van noodhulp naar wederopbouw 

Z.O.A. geeft noodhulp en helpt bij het opbouwen van een nieuw 

bestaan, denk aan voedsel, schoon water en onderwijs. Zo geven ze 

gehoor aan de Bijbelse opdracht om recht te doen en trouw te zijn aan 

de kwetsbare naaste. 
 

28 januari: Voedselbank Zutphen 

Tegenslag kan iedereen overkomen. Maar soms is die tegenslag zo 

groot, dat iemand het niet redt om rond te komen. Ook de hoge 

energieprijzen maken het vaak nog moeilijker voor mensen die (tijdelijk) 

niet in hun levensonderhoud kunnen voorzien. 
 

4 februari: Kerk in actie Bangla Desh 

Na de watersnoodramp in 1953 werd Nederland beschermd tegen 

overstromingen. Daarom collecteren we voor boeren in Bangladesh die 

lijden onder de klimaatsverandering. Kerk in actie helpt 

boerengezinnen om zich aan te passen. 
 

11 februari: Noodhulp Griekenland 

Nog altijd zijn er miljoenen mensen op de vlucht. Op zoek naar 

veiligheid stranden deze mensen vaak in Griekenland. Kerk in Actie 

ondersteunt organisaties die hen opvangen en helpen met voedsel, 

kleding en onderwijs en waar mogelijk een betere plek. 
 

18 februari: Kerk in actie omzien naar gevangenen 

Eerste zondag in de 40-dagentijd. In Nederland zijn ruim 33.000 mensen 

gedetineerd en zitten een korte of langere gevangenisstraf uit. Kerk in 

Actie ondersteunt diverse initiatieven die omzien naar gevangenen en 

hun partners en kinderen, hen bezoeken tijdens de detentie, maar ook 

een nieuwe kans bieden in de maatschappij. 
 

Wilt u deze doelen steunen maar komt u dit keer niet in de kerk? 

U kunt uw bijdrage ook overmaken op de volgende rekeningnummers, 

o.v.v. het collectedoel: Diaconie: NL11RABO 0301 4064 05  

Kerkrentmeesters: NL73RABO 0373 7115 14 
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Ontvangen giften in het vierde kwartaal 2023 

Bj de kerkenraad zijn de volgende giften binnengekomen: 

Via: 

E. Dupuis  €  20,- tvb N. Oolman  €   10,- D 

A. Brummelman     10,- tvb A. Brummelman      20,- tvb 

W. Smale      10,- D A. Meijerink       10,- B 

NN                   20,- KRM NN          5,- tvb 

RK Parochie      10,- Lichtjesr.A. Meijerink       10,- B 

R. Dijkerman      20,- tvb N. Oolman       10,- tvb 

M. Gase        5,- tvb G. Greutink       10,- tvb 

A. Marsman        5,- tvb NN        10,- tvb 

E. Dupuis       10,- tvb A. Brummelman      10,- tvb 

NN        10,- KP NN        10,- B 

Kerstattenties       60,- D NN          10,- kerkr. 

R. Slettenhaar         5,- tvb A. Brummelman        5,- B 

NN        10,- tvb M. Regelink       10,- tvb 

G. Greutink       20,- kerkr. E. Dupuis       10,- tvb 

D. Strookappe       10,- tvb E. Dupuis       10,- tvb 

NN        10,- D NN        10,- D 

A. Marsman       10,- B   

 

Totaal ontvangen aan giften in het vierde kwartaal; € 405,-, waarvoor 

hartelijk dank! 

 

ADRESSEN 

 

 

 

 

Predikant: 

Ds. Lidy van Prooyen Schuurman 

Hobbemakade 47, 7204 BL  

Zutphen predikantlidy@harfsen.nl 

0575-510553 

werkdagen: maandag, dinsdag, 

donderdag 

telefonisch het beste te bereiken 

's morgens vóór 9.30 uur, 

en aan het einde van de 

middag/begin van de avond 

 

    

mailto:predikantlidy@harfsen.nl
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Ziekte predikant 

Vanwege long covid is ds. Lidy van Prooyen Schuurman met 

ziekteverlof. In geval van nood of zorg is er natuurlijk altijd 

iemand beschikbaar. Neemt u in dat geval contact op met: 

 

Ageeth Veeneman, tel. 06-10062812, kleinreeve@hetnet.nl of 

met 

Nel Oolman, tel. 06-13689741, scribapg@harfsen.nl   

 

 

 

Meldingen van ziekte, ziekenhuisopname en voor een bloemengroet 

kunt u doorgeven aan: Ageeth Veeneman, tel. 06-10062812 

of via mail: kleinreeve@hetnet.nl  

 

Postadres: Sporkehout 6, 7217 TN  HARFSEN 

Telefoon 06 34 09 78 71 

Kosters: Bennie Brummelman, tel. 06-14691617 

e-mail: b.j.brummelman@hetnet.nl 

Jan Schutte en Joris Jochemsen 

Reservering 

Ons Gebouw: Bennie Brummelman, tel. 06-14691617 

e-mail: b.j.brummelman@hetnet.nl 

 

Fin. Adm. Mevr. G. Wilgenhof, tel. 06-82 10 24 26 

Ledenadm. Mevr. G. Smale, tel. 06 51 01 90 87 

Bankrekening NL56INGB00010.100.43 

  NL73RABO 03737 11 514 

Diaconie: NL11RABO03014.06.405 

Mailadres: diaconieharfsen@gmail.com 

Website: www.harfsen.nl/kerk 
  hier kunt u de Klokkepraot ook digitaal lezen 

Aanleveren  

Kopij:   voor woensdag 21 februari via rikaelkink@hotmail.com  

 

 

mailto:kleinreeve@hetnet.nl
mailto:scribapg@harfsen.nl
mailto:b.j.brummelman@hetnet.nl
mailto:b.j.brummelman@hetnet.nl
http://www.harfsen.nl/kerk
mailto:rikaelkink@hotmail.com
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Zingen met Sara  

Op 12 en 26 januari en 9 februari is Sara er weer met haar workshop, 

waarbij vooral de aandacht ligt op hoe zingen je in beweging zet, je 

vrolijk maakt en je er beter laat ademen. Dat is voor iedereen goed!. 

Alles mag op je eigen tempo en niveau. Ervaring is niet nodig. Belangrijk 

is het samen zijn en je stem leren ontdekken en laten klinken. Naast wat 

stem- en ademoefeningen zingen we bekende Nederlandstalige 

liedjes. Voor deze workshop hoef je dus echt niet te kunnen zingen!!!!! 

Of je nu gewoon beter wilt leren zingen, of snel last hebt van je stem of 

van je adem: het aanleren en herkennen van goed stemgebruik en 

een gezonde ademhaling geven kracht en energie.  

 

Film  

Vrijdagmiddag 19 januari draaien wij weer een film waar iedereen blij 

en vrolijk van wordt! 
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